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GELUKKIG NIEUWJAAR 
 
Het nieuwe jaar, 2013 is aangebroken. Het Kennisnetwerk wenst alle ontvangers van 
deze nieuwsbrief de beste wensen toe. Het gaat een jaar worden, waarin we ons 
harder dan ooit moeten uitspreken voor het behoud van menswaardige zorg, 
uitgevoerd onder menswaardige omstandigheden. Wij gaan ervoor. U ook? 

 
BESTUUR SP VEENENDAAL 

 

GEMEENTERAAD ZWIJGT OVER WMO-BEZUINIGING 
 
In de laatste raadsvergadering van 2012 dienden CDA en SP een motie in, om een 
brandbrief te sturen naar het ministerie. Aanleiding hiervoor was het memo dat 
Wethouder Bouwmeester had opgesteld, waarin de gevolgen voor de WMO bekend 
werden. 
 
Echter, diezelfde Wethouder Bouwmeester vond het een slecht idee om het 
ministerie op de hoogte te stellen van de zorgen die er in Veenendaal zijn over deze 
grote bezuiniging. 
 
Vervolgens is de motie zonder enig debat verworpen. De motie kreeg, behalve van 
indieners CDA en SP alleen steun van D66. Motieven voor het afwijzen van deze 
motie bleven ongenoemd. Ondertussen bereid men in Den Haag de grootste 
bezuiniging op zorg allertijden voor… 
 
Zie ook: 
Memo Wethouder Bouwmeester: 
http://www.veenendaal.nl/document.php?m=6&fileid=46671&f=d8d1f62874beba857858ecf7d3489847&attachment=0&a=249 

Weblog: Spreek je uit 
http://veenendaal.sp.nl/weblog/2012/12/07/spreek-je-uit/ 

Weblog: Spreek je uit 2 
http://veenendaal.sp.nl/weblog/2012/12/23/spreek-je-uit-2/ 
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OVERSCHRIJDINGEN WMO-BUDGET 
 
Nauwelijks heeft Wethouder Henk van Soest een motie van afkeuring overleefd, naar aanleiding van 
de overschrijdingen van zijn budget – of de volgende zaak dient zich alweer aan: Wethouder Hans 
Bouwmeester heeft forse overschrijdingen begaan in zijn WMO-budget.  
 
Hij stelde de gemeenteraad voor dit op te lossen; maar gaf het WMO-forum niet (voldoende) de 
gelegenheid om hem en de gemeenteraad van advies te dienen. Ook wilde hij de gelden die van de 
overheveling van de AWBZ vrijkwamen – en dus voor zorg bestemd zijn – uitgeven aan 
personeelskosten. Een analyse van de oorzaken van de overschrijding werd niet geleverd. 
 
Reden voor de SP om tegen Bouwmeester’s voorstel te stemmen. Helaas was Liberaal Veenendaal 
de enige partij die er ook zo over dacht – ondanks ferme woorden van andere partijen.  
Wel wordt de oorzaak van deze overschrijding geanalyseerd. Een motie van D66, SP en anderen 
hiervoor werd unaniem aangenomen. 

 

MODEL VEENENDAAL AANGENOMEN 
 
Het Model Veenendaal, dat vorm moet geven aan (o.a.) de WMO in Veenendaal is aangenomen door 
de gemeenteraad. Alle partijen hadden nog wel enkele kanttekeningen – maar gaven het model het 
voordeel van de twijfel. 
 
De behandeling van dit voorstel had in oktober plaats moeten vinden, uitgesteld maar is uitgesteld 
zodat er advies kon worden ingewonnen van het WMO-Forum. De SP benutte dit uitstel om ook bij 
zorgwerkers advies in te winnen. 
 
In de Thuiszorg-nieuwsbrief is er op verschillende momenten aandacht voor gevraagd 
 

DEEL DE KENNIS 
 

Stuur deze nieuwsbrief door naar collega’s, zodat zij 
hem ook kunnen lezen. Heeft u deze nieuwsbrief van 
een collega ontvangen? U kunt zich ook zelf 
aanmelden via:  
 

VEENENDAAL@SP.NL 

 
CONTACT 
 
SP afdeling Veenendaal 
Jasmijn 19 
3904 LS Veenendaal 
 
06-20775159 
 
veenendaal@sp.nl 
http://veenendaal.sp.nl 


